
ZÁPISNICA

z piateho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Príbovciach

konaného 21.06.2019

Prítomní poslanci: viď prezenčná listina

Prítomní občania: viď prezenčná listina hostí

Ostatní prítomní: Erika Vrabcová starostka obce Príbovce – predsedajúca

Ing. Ľudovít Smik – kontrolór obce

Ohlásený začiatok zasadnutia: 21.06.2019 o 18:00 hod.

Skutočný začiatok zasadnutia: 21.06.2019 o 18:00 hod.

Miesto zasadnutia: Zasadacia miestnosť  Hasičskej zbrojnice, 

Príbovce 184, 038 42  Príbovce

Počet strán zápisnice: 12

PROGRAM:

1) Kontrola plnenia predchádzajúcich uznesení

2) Navýšenie dotácie na rozvoj kultúrnych a duchovných hodnôt

3) Schválenie dotácie na rozvoj športu 

4) Schválenie pridelenia dotácie na rozvoj duchovných a kultúrnych hodnôt

5) Schválenie záverečného účtu

6) Schválenie Programu odpadového hospodárstva

7) Informácia o novovytvorenom pracovnom mieste

8) Rozpočtové opatrenie č. 1/2019

9) Správa hlavného kontrolóra o výsledku kontroly č. 1/19

10) Návrh kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2019

11) Diskusia

Starostka obce Príbovce Erika Vrabcova privítala prítomných občanov na piatom zasadnutí obecného zastupiteľstva

v roku 2019.  Skonštatovala, že sú prítomní štyria poslanci zo siedmych čo je nadpolovičná väčšina a tým sa stáva
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obecné zastupiteľstvo uznášania schopné. Viktóriu Fľakovú poverila zapisovaním zápisnice,  Mrg. Evu Andrášikovú

a Annu Naďovú poverila overením zápisnice. 

Zriadenie Návrhovej komisie

Predsedajúca navrhla členov Návrhovej komisie v zložení:

Predseda: Peter Ivan

Členovia komisie: Mgr. Eva Adndrášiková, Anna Nagyová

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca  dala  hlasovať  prítomným  poslancom  za  návrh  zloženia  Návrhovej  komisie  a prijatie  uznesenia

obecného zastupiteľstva č. 29/2019 v znení:

Obecné  zastupiteľstvo  v Príbovciach  v zmysle  §  12  zákona  SNR  č.  369/1990  Zb.  o obecnom  zriadení  v znení

neskorších predpisov prijalo 21.júna 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo zriaďuje Návrhovú komisiu.

2. Obecné zastupiteľstvo určuje náplň práce komisie, a to predkladať návrhy uznesení zo zasadnutia obecného

zastupiteľstva konaného 21. júna 2019.

3. Obecne zastupiteľstvo volí 

a) Predsedu komisie: Peter Ivan

b) Členovia komisie: Mgr. Eva Andrášiková

Anna Nagyová

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4

Výsledok hlasovania: ZA 4

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 29/2019 tak, ako bolo navrhnuté.

1) Kontrola plnenia predchádzajúcich uznesení

Predsedajúca predniesla, že spor so spoločnosťou Strabag bol ukončený mimosúdnym vyrovnaním a  ani jedna zo

zmluvných strán si nenárokuje súdne trovy.

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nik neprihlásil.
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Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca  dala  hlasovať  prítomným  poslancom  za  schválenie  návrhu  uznesenia  obecného  zastupiteľstva  č.

30/2019 v znení:

Obecné  zastupiteľstvo  v Príbovciach  v zmysle  §  12  zákona  SNR  č.  369/1990  Zb.  o obecnom  zriadení  v znení

neskorších predpisov prijalo 21. júna 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie plnenie predchádzajúcich uznesení. 

 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4

Výsledok hlasovania: ZA 4

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 30/2019 tak, ako bolo navrhnuté.

2) Navýšenie dotácie na rozvoj kultúrnych a      duchovných hodnôt   

Predsedajúca upovedomila prítomných o navýšení  dotácií z pôvodných 1.500,00 € na 2.200,00 €.

Rozprava:  Predsedajúca  otvorila  rozpravu.  Do  rozpravy  sa  prihlásil  pán  Prevendár,  ktorý  prejavil  záujem

o podrobnosti. Bolo mu vysvetlené, že v ďalšom bode programu bude objasnené  podrobné členenie dotácii.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 31/2019 v znení:

Obecné  zastupiteľstvo  v Príbovciach  v zmysle  §  12  zákona  SNR  č.  369/1990  Zb.  o obecnom  zriadení  v znení

neskorších predpisov prijalo 21. júna 2019 toto uznesenie:

1. Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje  navýšenie  dotácie  č.  2/2019 Rozvoj  a ochrana  duchovných a kultúrnych

hodnôt na sumu 2.200 eur. 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4

Výsledok hlasovania: ZA 4
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PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 31/2019 tak, ako bolo navrhnuté.

3)    Schválenie pridelenia dotácie na rozvoj športu   

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 32/2019 v znení:

Obecné  zastupiteľstvo  v Príbovciach  v zmysle  §  12  zákona  SNR  č.  369/1990  Zb.  o obecnom  zriadení  v znení

neskorších predpisov prijalo 21. júna 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o priebehu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie

dotácií na rok 2019 č. 1/2019 Rozvoj telovýchovy a športu vyhlásenej v zmysle svojho uznesenia č. 23/2019 z 

15.  marca  2019  a odporúčanie  komisie  pre  posúdenie  žiadostí  o poskytnutie  dotácií  v znení  protokolu

o vyhodnotení  žiadostí o poskytnutie dotácii.

2. Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje  žiadosti  o poskytnutie  dotácie  na  rok  2019,  podanej  v zmysle  výzvy  na

predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií na rok 2019 č.1/2019 Rozvoj telovýchovy a športu z 15. marca

2019, žiadateľa: Telovýchovná jednota Dynamo Príbovce, Príbovce 206, 038 42  Príbovce, s  dotáciou vo výške

3000 eur.

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4

Výsledok hlasovania: ZA 4

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 32/2019 tak, ako bolo navrhnuté.

4)     Schválenie pridelenia dotácie na rozvoj duchovných a      kultúrnych hodnôt   

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 33/2019 v znení:

Obecné  zastupiteľstvo  v Príbovciach  v zmysle  §  12  zákona  SNR  č.  369/1990  Zb.  o obecnom  zriadení  v znení

neskorších predpisov prijalo 21. júna 2019 toto uznesenie:
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1. Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o priebehu výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie

dotácií na rok 2019 č. 2/2019 Rozvoj a ochrana duchovných a kultúrnych hodnôt vyhlásenej v zmysle svojho

uznesenia č. 24/2019 z 15. marca 2019 a odporúčanie komisie pre posúdenie žiadostí o poskytnutie dotácií

v znení protokolu o vyhodnotení  žiadostí o poskytnutie dotácií.

2. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosti o poskytnutie dotácie na rok 2019, podaných v zmysle výzvy na

predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácií na rok 2019 č. 2/2019 Rozvoj a ochrana duchovných a kultúrnych

hodnôt z 15. marca 2019, žiadateľov:

a) Jednota dôchodcov na Slovensku, ZO Príbovce, 038 42  Príbovce, s dotáciou vo výške 1000 eur,

b) Cirkevný zbor evanjelickej cirkvi a.v. na Slovensku Príbovce, Príbovce 117, 038 42  Príbovce, s  dotáciou vo

výške 500 eur,

c) Rímskokatolická cirkev, farnosť Valča – Príbovce, Valča 80, 038 35  Valča, s dotáciou vo výške 500 eur,

d) Občianske združenie Nádej človeka, Príbovce 192, 038 42  Príbovce, s dotáciou vo výške 200 eur.

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nik zapojil.  

Prítomní poslanci na hlasovaní: 4

Výsledok hlasovania: ZA 4

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 33/2019 tak, ako bolo navrhnuté.

5)    Schválenie záverečného účtu obce   

Predsedajúca obecného zastupiteľstva oboznámila prítomných, že záverečný účet obce je zverejnený na internetovej

stránke obce. Ďalej dala slovo hlavnému kontrolórovi obce Ing. Ľudovítovi Smikovi, ktorý prečítal svoje stanovisko

k návrhu Záverečného účtu obce Príbovce za rok 2018, ktoré je prílohou tejto zápisnice. Predsedajúca ďalej prečítala

záver zo správy audítora z overenia účtovnej závierky za rok 2018.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 34/2019 v znení:

Obecné  zastupiteľstvo  v Príbovciach  v zmysle  §  12  zákona  SNR  č.  369/1990  Zb.  o obecnom  zriadení  v znení

neskorších predpisov prijalo 21. júna 2019 toto uznesenie:

1 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

a) Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu za rok 2018.

b) Správu  nezávislého  audítora  pre  štatutárny  orgán  a obecné  zastupiteľstvo  Obce  Príbovce  z auditu

účtovnej závierky za rok 2018.

2 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje:
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a) Podľa  §  16  ods.  10  písm.  a)zákona  583/2004  Z.z.  o rozpočtových  pravidlách  územnej  samosprávy

a o zmene a doplnené niektorých zákonov v znení neskorších predpisov celoročné hospodárenie obce

v roku 2018 bez výhrad.

b) Použitie  prebytku  rozpočtového  hospodárenia  za  rok  2018  na  tvorbu  rezervného  fondu  vo  výške

16 407,87 eur.

 Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nik neprihlásil. Predsedajúca dala hlasovať.

 Prítomní poslanci na hlasovaní: 4

Výsledok hlasovania: ZA 4

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 34/2019 tak, ako bolo navrhnuté.

6)    Schválenie Programu odpadového hospodárstva   

Predsedajúca informovala prítomných, že každá obec musí mať vypracovaný Program odpadového hospodárstva,

ktorý nám vypracovala dodávateľská spoločnosť  Brantner  Fatra  s.r.o. Martin. 

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 35/2019 v znení:

Obecné  zastupiteľstvo  v Príbovciach  v zmysle  §  12  zákona  SNR  č.  369/1990  Zb.  o obecnom  zriadení  v znení

neskorších predpisov prijalo 21. júna 2019 toto uznesenie:

1. Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje Program odpadového hospodárstva obce do roku 2020.

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nik neprihlásil.

 Prítomní poslanci na hlasovaní: 4

Výsledok hlasovania: ZA 4

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 35/2019 tak, ako bolo navrhnuté.
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7)    Informácia o      novo vzniknutom pracovnom mieste   

Predsedajúca informovala prítomných o potrebe nového pracovného miesta počas letných mesiacov. Do informácie

sa zapojil p. Prevendár, ktorý sa zaujímal ako je to s aktivačnými pracovníkmi. Predsedajúca vysvetlila, že aktivačný

príspevok bol v našej obci ukončený a pracovník, ktorý takto vykonával aktivačné práce bude prijatý do pracovného

pomeru na letné mesiace dohodou.

8)    Rozpočtové opatrenie č. 1/2019   

Predsedajúca  vysvetlila rozpočtové opatrenie č. 1/2019.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 36/2019 v znení:

Obecné  zastupiteľstvo  v Príbovciach  v zmysle  §  12  zákona  SNR  č.  369/1990  Zb.  o obecnom  zriadení  v znení

neskorších predpisov prijalo 21.júna 2019 toto uznesenie:

1.Obecné zastupiteľstvo schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1, ktorým sa mení a dopĺňa rozpočet na rok 2019. 

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa zapojil p. Prevendár, p. Hlaváč a p. Marko, ktorý sa pýtali

aké sú nákladové účty na rozpočtovom opatrení. Odpovedal Ing. Smik, ktorý ozrejmil,  že ide o  výdavky na mzdy

a odvody za zamestnanca a prírastok na rozpočtovom opatrení je navýšenie príjmu z podielových daní. Predsedajúca

dala hlasovať.

 Prítomní poslanci na hlasovaní: 4

Výsledok hlasovania: ZA 4

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 36/2019 tak, ako bolo navrhnuté.

9)    Správa hlavného kontrolóra o      výsledku kontroly č. 1/19   

Predsedajúca dala slovo hlavnému kontrolórovi  Ing.  Smikovi,  ktorý prečítal  svoju správu, ktorá je  prílohou tejto

zápisnice.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 37/2019 v znení:

Obecné  zastupiteľstvo  v Príbovciach  v zmysle  §  12  zákona  SNR  č.  369/1990  Zb.  o obecnom  zriadení  v znení

neskorších predpisov prijalo 21.júna 2019 toto uznesenie:
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1.Obecné  zastupiteľstvo berie na vedomie správu hlavného kontrolóra Obce Príbovce o výsledku kontroly č. 1/19,

vykonanej na základe plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2019 prijatej uznesením č. 11/2019 z 25. januára 2019. 

 

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nik nezapojil. Predsedajúca dala hlasovať.

 Prítomní poslanci na hlasovaní: 4

Výsledok hlasovania: ZA 4

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 37/2019 tak, ako bolo navrhnuté.

10)    Návrh kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2.polrok 2019   

Predsedajúca dala slovo hlavnému kontrolórovi  Ing. Smikovi,  ktorý prečítal  svoj Návrh plánu kontrolnej činnosti,

ktorý je prílohou tejto zápisnice. Hlavný kontrolór upovedomil prítomných, že pokiaľ má niekto ďalší návrh na inú

kontrolnú činnosť nech ho kontaktujú.

Hlasovanie k návrhu:

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh uznesenia obecného zastupiteľstva č. 38/2019 v znení:

Obecné  zastupiteľstvo  v Príbovciach  v zmysle  §  12  zákona  SNR  č.  369/1990  Zb.  o obecnom  zriadení  v znení

neskorších predpisov prijalo 21.júna 2019 toto uznesenie:

1.Obecné  zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej  činnosti na 2. polrok 2019 predloženým hlavným kontrolórom

podľa § 18 ods. 1 písm. b) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.

 

Rozprava: Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nik nezapojil. Predsedajúca dala hlasovať.

 Prítomní poslanci na hlasovaní: 4

Výsledok hlasovania: ZA 4

PROTI 0

ZDRŽAL SA 0

Nehlasovali: 0

Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 38/2019 tak, ako bolo navrhnuté.

11   )   Diskusia   

Predsedajúca otvorila diskusiu.
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P.Lopčiansky sa opýtal, či získanie dotácie bude aj v budúcnosti také jednoduché ako tomu bolo teraz. Predsedajúca

vysvetlila, že rozpočet na pridelení dotácii bol urobený ešte starým zastupiteľstvom. Vysvetlila, že nový rozpočet pre

rok 2020 bude robiť už nové zastupiteľstvo, ktoré zároveň aj stanoví podmienky poskytovania dotácii.

Ďalej sa pán Lopčiansky vyjadril, že nesúhlasí s dotáciou pre Jednotu dôchodcov, nakoľko obec dáva veľa peňazí pre

pár ľudí.

p. Prevendár sa opýtal, v akom štádiu je prehodnocovanie pracovných zaradení zamestnancov obce, zaujímal sa či už

je vypracovaný organizačný poriadok a zaujímalo ho, kedy bude zverejnené odmeňovanie zamestnancov.

Predsedajúca potvrdila, že na uvedenom sa pracuje, robí to osoba na to kvalifikovaná a prisľúbila zverejnenie do

9/2019.

p.  Prevendár upozornil  na odpadové hospodárstvo, kde poukázal,  že nemáme nádoby na veľký plastový odpad.

Upozornil, že sa veľký plastový odpad dáva do komunálneho odpadu a tým sa celé triedenie znehodnocuje, následne

občania platia vyšší poplatok  za odpadky. 

Predsedajúca potvrdila, že preskúma nakladanie s odpadkom. Upovedomila, že pracovníci sú Brantnerom zaškolení

a upovedomila  prítomných,  že  budúci  týždeň  ide  do  spoločnosti  Brantner,  kde  sa  bude  aj  ona  informovať

o správnosti nakladania s odpadom.

P. Lopčiansky potvrdil aj svoju skúsenosť s veľkou šmýkačkou, ktorá bola odhodená ako komunálny odpad.

P.  Hlaváč  sa  zaujímal  o poplatok za  KUKA nádoby na  BIO  odpad.  Vyjadril,  že  sa  mu zdá poplatok  neprimeraný

a nesprávny vrúbený, keď sa platí za počet obyvateľov na adrese.  Myslí si, že keby bol poplatok za tento odpad

stanovený na domácnosť, bolo by to spravodlivejšie.

Predsedajúca  vysvetlila,  že  tento  poplatok bol  určený VZN  starým zastupiteľstvom na 5  €  na  osobu.  Zatiaľ  sa

neplánuje zmena poplatku.

P. Marko sa opäť pýtal na stav rozpracovanosti na ceste časť Píla.  

Predsedajúca vysvetlila, že už je ukončené mimosúdne dojednanie so spoločnosťou STRABAG. Zároveň upovedomila,

že v nasledujúcom týždni má stretnutie s vedením spoločnosti TURVOD, kde chce žiadať o možnosť sfrézovania ich

stavby. A po získaní povolenia je v pláne sfrézovať cestu na náklady obce, ktorá by na uvedené úpravy mala mať

vlastné zdroje.

P.Kováč sa zapojil do diskusie a upriamil možnosť rovnomerného sfrézovania, aby každému odpadová voda z cesty

išla na pozemok rovnomerne. Zároveň upozorňuje na obrovské kaluže, ktorí ostávajú po daždi.

Predsedajúca  potvrdila  a zároveň  oboznámila,  že  na  všetky  úpravy  bude  mať  od  kvalifikovaného  odborníka

projektovú dokumentáciu, na základe ktorej sa bude robiť celá úprava. Zároveň informovala, že na uvedené zmeny

treba mať aj stavebné povolenia aj schválenie  od Dopravného inšpektorátu.
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P. Hlaváč sa pýtal na pokračovanie vybudovania chodníka až po obec Rakovo. Upriami l pozornosť, že v  susednej obci

sa čerpajú eurofondy a robí sa úprava celej dediny.

Predsedajúca vysvetlila, že chodník môže byť súčasťou 37 investícii, ktoré sú rozrobené ešte za predchádzajúceho

vedenia obce. Vysvetlila, že postupne sa začína pracovať na opravách kina, maľovanie, strecha, žľaby... Upovedomila,

že má  rozpracovaný projekt na prístavbu hasičskej zbrojnice, kde by sa pristavila garáž. Výzva do ktorej sa plánuje

zapojiť na získanie dotácii by mala prebehnúť v 9/2019.

P. Marko sa zapojil do diskusie ohľadom cesty 655/26. Informoval, že on sám dal trestné oznámenie na orgány činné

v trestnom konaní,  ktoré  sa  zaoberajú  získanými materiálmi.  Celý  proces  je  v štádiu  riešenia.  Upozornil  obecné

zastupiteľstvo, že pokiaľ má podozrenie na trestnú činnosť musí konať. Upozorňoval zastupiteľstvo, že nemá čakať na

rozhodnutie súdu, ale má konať. Upozorňoval na novovzniknutú cestu 655/26, ktorá je v susedstve s podnikateľom

p.  Sochurekom.   Naráža  na  obohacovanie  podnikateľa   obecenými  prostriedkami  –  sfrézovaný  asfalt  a podklad

z časti Píla. Upozornil aj na chyby vo verejnej súťaži.

P. Prevendár sa zapojil do diskusie pána Marka. Upozorňovaj aj na obrubníky, ktoré boli kladené v sume 22 €/m,

ktorá  sa  mu  zdala  vysoká.  Žiadal  o ekonomickú  komisiu,  kde  sa  mali  veci  riešiť,  a ktorá  sa  neuskutočnila.

Predsedkyňa  komisie  Anna  Nagyová  informovala,  že  čakal   podklady,  ktoré  jej  prisľúbil  odovzdať  p.  Prevendár.

Potvrdila, že mala v záujme riešiť ekonomickú komisiu, ale nedostala potrebné a dohodnuté materiály. Dohodli sa, že

sa osobne stretnú a predebatujú situáciu, následne oznámia termín ekonomickej komisie.

P.Marko informoval, že podal trestné oznámenie pre Obec, že sedel nad dokladmi vyše dvoch mesiacov a získaval

dôkazy aby trestné oznámenie mohol podať. Vyzýva obecné zastupiteľstvo aby podalo trestné oznámenie.

P. Nagyová upozorňuje, že nik z obecného zastupiteľstva nie je odborník v stavebníctve a tým sa nemá čoho chytiť.

P. Marko poďakoval predsedajúcej za vybavenie sporu so spoločnosťou STRABAG.

P. Prevendár upozornil na plochu pred garážou hasičskej zbrojnice, ktorá obec stála 10.000 € pričom upozorňoval na

predraženie uvedeného úseku pred garážou.

P. Franková sa zapojila do diskusie ohľadom ciest. Upozornila na cestu, ktorá vedie cez pozemok pána Mieščáka.

Upozornila, že je tam veľa kaluží a cesta je zlá. 

Predsedajúca potvrdila, že sa snaží komunikovať s pánom Mieščákom, avšak zatiaľ bezúspešne.

Ďalej sa pani Franková pýtala na výšku nájmu kaderníčky, ktorá je stanovená na 50 € mesačne. Táto cena sa jej zdá

neprimerane nízka. 

Predsedajúca vysvetlila, že je to  len nájom a platby za energie platí zvlášť.

P. Kováč sa pýtal na tretiu koľaj na priecestí.  

Predsedajúca informovala, že tretia koľaj je majetkom Drevoskladu, ktorý bol už vyzvaný.  Žiaľ nemá momentálne

peňažné prostriedky na opravu tejto koľaje.

P.  Kováč  sa  ďalej  pýtal  na  výmenu  vodovodného  potrubia.  Upozornil  na  nelogickosť  asfaltovania  bez  nového

vodovodu.

Predsedajúca informovala, že Turvod neplánuje výmenu.

P. Lopčiansky sa pýtal na premiestnenie dopravnej značky pri Miniparku.
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Predsedajúca  informovala,  že  rokovala  s policajtmi  a dopravná  značka  bude  správne  osadená.  Informovala  aj

o objednaní zrkadiel a ich namontovaní spoločnosťou Hakom.

P. Prevendár upozornil na nesprávne parkovanie pri obchode Koruna, kde neustále dodávatelia  zle parkujú.

Predsedajúca vysvetlila, že s tým ako obec nič neurobíme, treba kontaktovať políciu za chybné parkovanie.

P.Prevendár opäť upozornil, že pozemok okolo Koruny je p. Peckovej a obec platila parkovisko až po stavbu obchodu.

P. Bročko tiež upozorňoval na parkovanie pri Korune. 

P. Lopčiansky sa opýtal na možnosť vrátenia prechodu pre chodcov ku knižnici ako bolo predtým. Nový prechod je

podľa jeho názoru nedobre urobený vzľadom na prednosť zo všetkých strán. Neprehľadnosť...

Predsedajúca vysvetlila, že na túto tému sa už s dopravným inšpektorátom rozprávala, kde jej dali zatiaľ zamietavé

stanovisko.  Tak isto prechod pre chodcov ku pošte je v riešení  s kompetentnými úradmi.

Ďalej sa pán Lopčiansky opýtal na čistenie v okolí Turca, ktoré bolo prisľúbené počas brigády. 

Predsedajúca potvrdila podanie žiadosti na Povodie Váhu a čaká na odpoveď.

P. Bročko sa pýtal na asanáciu garáži spoločnosťou Elbek, ktorá do 2 mesiacov od zmeny pozemkov mala asanáciu

vykonať. 

Predsedajúca informovala, že s konateľkou rozprávala a bude táto asanácia vykonaná.

Predsedajúca poďakovala prítomným za účasť.

V Príbovciach 21.júna 2019

Zápisnicu zapísala: Viktória Fľaková

Námietky k zápisnici:

Mgr. Eva Andrášiková Anna Nagyová
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Erika Vrabcová

Prílohy:

1. Pozvánka na zasadnutie obecného zastupiteľstva

2. Prezenčná listina poslancov

3. Prezenčná listina občanov a hostí

4. Návrhy uznesení 29-38/2019

5. Uznesenia 29-38/2019 (kópie)

6. Stanovisko k návrhu Záverečného účtu obce Príbovce za rok 2018

7. Správa audítora

8. Program odpadového hospodárstva do roku 2020

9. Rozpočtové opatrenie č. 1/2019

10. Správa kontroly hl. kontrolóra za I.polrok 2018

11. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2019
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